

S T U D O R G

Protokoll fört vid StudentOrganisationen vid Svenska social- och kommunalhögskolan vid Helsingfors universitet rf.:s styrelsemöte (17/2024) måndagen den 29.4.2024 klockan 08.15 i sal 250, Snellmannsgatan 12.

Närvarande

Emelie Sandell
Saga Kari
Nicolina Blomander
Emma Ojala
Lisa Rönnberg
Katarina Lönnbäck
Jenny Grangård
Ella Lepola
Edvin Ekman
Alice Bärlund

325§ Mötets öppnande

Mötet öppnades klockan 8.26 av ordförande Sandell.

326§ Stadgeenlighet och beslutförhet

Mötet konstaterades vara stadgeenligt sammankallat och beslutfört.

327§ Beviljande av närvaro- och yttranderätt

Ingen behövde beviljas närvaro- eller yttranderätt.

328§ Val av protokolljusterare

Till protokolljusterare valdes Ella Lepola och Emma Ojala.

329§ Godkännande av föredragningslistan

Föredragningslistan godkändes utan förändringar.

330§ Fällisrunda

Alla fick beskriva sin feelis med ett halarmärke.

331§ Anmälningsärenden

22.4 100-klubben, 30 deltagare.

22.3 Soc&koms styrelsemöte, 3 deltagare.

24.4 Extra föreningsmöte, 7 deltagare.

24.4 Gigapicnic i Otnäs, 40 deltagare.

24.4 Wappenpong, 30 deltagare.

25.4 Halarmärkestorg, 50 deltagare.

26.4 Pride möte, 3 deltagare.

26.4 ÅFK-möte, 2 deltagare.

26.4 Tf x StudOrg PRE-wappen sitz, 31 deltagare.

27.4 Snäfs vårbrunch, 2 deltagare.

28.4 StudOrg idrottat Capture the flag, 11 deltagare.

332§ Ekonomi

Ekonomi är stabil, StudOrg har sålt mycket halarmärken under halarmärkestorget. Merch och halarmärken ska även säljas under vappencocarna.

333§ Vårens verksamhetsberättelser

Alla utskottsordföranden ska skriva vårens verksamhetsberättelser och lämna in SENAST vid midsommar. Sandell har gjort en mapp på driven.

334§ Styrelsens ansvar och spelregler på evenemang

Sandell påminner om styrelsens gemensamma spelregler, och vad styrelsemedlemmarna har för ansvar på egna evenemang, och på inbjudna evenemang.

335§ Vappen 2024

Alla evenemang har lyckats hittills väldigt bra, styrelsen har gått igenom ansvarsområden för vappen och första maj (samt vappen-förfesten).

336§ Vårsitsen 4.5

Festutskottet ska freestyla.

337§ EU-valdebatt 6.5

Allt under kontroll, Ekman har bra kommunikation med de andra som fixar.

338§ Post

- tigertext
- codex expressen

339§ Utskottstesen

Programutskottet

Students at pride

HankInvest

Festutskottet

Inget att tillägga.

Gulnäbbsutskottet

Ojala ska få halarssponsen klar, gulismärkena ska beställas.

Internationella utskottet

Träff med utisarna i maj.

Studie- och arbetslivsutskottet

Positiv feedback från studiebesöken med SF.

Årsfestkommittéen

Bärlund ska utreda allt gällande sponsorer och utbetalningar.

2.5 Möte med chefredaktör Ojala om årsfestbladet.

Nästa vecka möte med kurator Backström gällande årsfesttalare osv.

Bärlund ska gå och kolla årsfestlokalen.

Kommunikationsutskottet

Tiktoks under vappen.

Guidelines till tutorerna (för facebook-banderollen) gällande StudOrgs image.

340§ Övriga ärenden

- Habitus årsfestgåva
- Styrelsens sommarträff

341§ Infobrev

Students at pride

VAPPENCOCCARE (smocka på vappencoccare)

FÖRSTA MAJ SILLIS

EU-valdebatt

Vårsitsen

HankInvest roddtävling

342§ Nästa möte

Nästa möte hålls måndagen den 6 maj klockan 8.15 i Studde, Bärlund hämtar mötesmaten.

343§ Mötets avslutande

Mötet avslutades klockan 10.27 av ordförande Sandell.

Ordförande Emelie Sandell

Mötessekreterare Saga Kari

Protokolljusterare Ella Lepola

Protokolljusterare Emma Ojala